
Odgovor na svetniško vprašanje svetnika Dejana Škvarča glede stroškov pogostitve ob odprtju 
bazena 

Zavod za šport Ajdovščina išče možnosti dodatnih virov financiranja preko raznih razpisov za obogatitev 
programov ter dogodkov. Med drugim izvajamo projekt "Ajdovščina odpira vrata v svet športa", ki se 
vsako leto odvija dan pred uradno otvoritvijo letnega kopališča (letos v petek 24.6.), kjer omogočimo 
vsem občanom brezplačen vstop na letno kopališče. Že drugo leto zapored smo uspešni na razpisu 
Fundacije za šport, ki nam krije tudi strošek pogostitve uporabnikov. Vsak uporabnik, ki je na dan 24.6. 
prišel na kopališče je prejel bon za kavo ali cedevito, otroci pa sladoled. Celoten znesek za pogostitev 
je znašal 336,72€ z ddv.  Ves ta strošek je krit s strani Fundacije za šport. 

Pripravil: Uroš Pintar, direktor Zavoda za šport Ajdovščina 

Odgovor na svetniško vprašanje svetnika Janeza Tratnika glede stroškov košnje na Colu 
Glede košnje na Colu, jo tako kot vse ostale košnje, ki jih izvajamo po KS zaračunavamo po ceniku, in 
sicer je bila cena po prejšnjem ceniku košnje v ravnini 0,039 €/m2, v strmini pa 0,16€/m2. 
Zelenice so bile odmerjene in vnesene v kataster. Na Colu je 856,9 m2 zelenic v strmini in 2993,74 m2 
v ravnini.  
Enkratna košnja vseh površin stane 253,86 €. 
 
Pripravil: Jan Vidic, KSD d.o.o. 
 
Odgovor na svetniško vprašanje Janeza Tratnika – šolski prevozi 
Občina ob zaključku tekočega šolskega leta zbere podatke o številu učencev, ki bodo potrebovali šolske 
prevoze v naslednjem šolskem letu. Te podatke se nato posreduje izvajalcu prevozov. Ker pa prihaja 
do sprememb tudi med počitnicami in med šolskim letom, je potrebno šolske prevoze stalno 
usklajevati (npr. v lanskem šolskem letu so nekateri starši učencev OŠ Col, 30. 8. 2021  sporočili, da 
prevozov ne bodo potrebovali).  Izvajalec prevoze uskladi v dogovorjenih rokih, kar pomeni, da prevozi 
potekajo skladno s potrebami (v lanskem šolskem letu nam je izvajalec prevozov nekoliko kasneje 
posredoval usklajene vozne rede, ki je šola objavila na svoji spletni strani). 
 
Pripravila: Erika Zavnik 
 
Odgovor na svetniško vprašanje Janeza Tratnika – glede vpisa na enoto vrtca Col 
Ravnateljica OV Ajdovščina nam je posredovala številčne podatke glede vpisa na enoto Col. Vrtec je v 
roku vpisa prejel 23 vlog (11 vlog za II. st. obdobje in 12 vlog za I. st. obdobje). Vse so bile obravnavane 
na Komisiji za sprejem otrok v vrtec, saj so imeli na enoti le 7 prostih mest. 
Za I. st. obdobje je po Komisiji stanje sledeče: 
Od skupno 12-ih vlog je bil lahko na Col sprejet 1 otrok, 7 otrok je sprejelo drugo lokacijo (vključitev v 
enoto Ribnik ali oddelek na Srednji šoli), starši 4 otrok niso sprejeli druge ponujene lokacije, zato so 
vpis odpovedali. 
Za II. st. obdobje je po Komisiji stanje sledeče: 
Od skupno 11 oddanih vlog je vrtec lahko na Col vključil 6 otrok, 4 otroci so sprejeti na drugo lokacijo 
(enota Ribnik). Starši enega otroka niso sprejeli druge ponujene lokacije vrtca, zato so vpis odpovedali. 
Skupni povzetek: Na enoti Col je bilo 7 prostih mest, oddanih 23 vlog. Po odločanju komisije je bilo 
sprejetih na enoto Col 7 otrok, 11 staršev je sprejelo drugo enoto, 5 otrok zaradi odločitve staršev ni 
vključenih v naš vrtec. 
 
Pripravila: Gordana Krkoč 
 
 
 



Odgovor na svetniško vprašanje Janeza Tratnika – poškodovani kontejnerji na Colu 
 
Predstavniki upravljalca KSD so si stanje na terenu ogledali in vse poškodovane kontejnerje zamenjali, 
obenem pa se ugotavlja zelo nevestno odlaganje smeti na tej lokaciji, zato smo pričeli s postopki 
video nadzora.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
Odgovor na svetniško vprašanje Valterja Polanca – ograje na državni cesti Lokavec – Predmeja 
 
Pobudo za celostno ureditev odseka regionalne ceste proti Predmeji pri tunelih smo posredovali na 
DRSI (v prilogi), čakamo na odgovor in termin sestanka.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
Odgovor na svetniško vprašanje Dejana Škvarča glede prašenja na gradbišču križišča Pod Fructalom 
na obvoznici 
 
Pripomb občanov, lastnikov parcel ali poslovnih subjektov v bližini gradbišča na obvoznici zaradi 
prašenja nismo prejeli, niti jih ni prejel izvajalec. Glede na razglašeno požarno ogroženost naše občine 
in prepoved uporabe vode za zalivanje v poletnem času, močenje vozišča niti ni bilo dovoljeno. Naj ob 
tej priliki opozorimo na nespoštovanje voznikov zaradi neprilagoditve hitrosti ob vožnji mimo delavcev 
na gradbišču, ki so pri izjemno visokih temperaturah neposredno ob makadamskem cestišču pri tleh 
vgrajevali granitne kocke.   
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
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